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Samenvatting 

Het college van Burgemeester en Wethouders van de gemeente Maastricht heeft besloten om de 

volgende stap naar een afvalloze stad te gaan zetten, waarin het afval zoveel mogelijk wordt 

recycled. Met ingang van 1 oktober 20211 gaat Maastricht  luiers en incontinentieafval op ongeveer 

de helft van de milieuperrons gescheiden inzamelen voor recycling. Alleen inwoners met dit afval 

krijgen met hun milieupas toegang tot de betreffende containers en voor mindervalide inwoners 

hebben we voor de start een oplossing. Deze oplossing wordt in samenspraak met stakeholders 

gezocht en tijdig gecommuniceerd. Daarnaast wordt dit voorjaar in overleg met de 

Gemeenschappelijke Regeling (GR) Geul en Maas bekeken of we luiers en incontinentieafval per 1 

oktober 20211 ook op de GR-milieuparken gescheiden kunnen inzamelen. Voor meer scheiding en 

recycling van kleine elektrische en elektronische apparaten probeert de gemeente samen en in 

overleg met winkeliers het aantal inzamelpunten in de stad verder uit te breiden. Tot slot, wordt de 

restzak vanaf 1 januari 20221 in de hoogbouw en het centrum 1 keer per 2 weken opgehaald. Net 

zoals in de rest van de stad. Voor inwoners met medisch afval (bijv. stomamateriaal) zorgen we in 

overleg met de stakeholders (o.a. Stomavereniging) voor een oplossing die we tijdig communiceren. 

 

Beslispunt 

In te stemmen met de (gefaseerde) invoering van de door de raad besloten volgende stap naar een 

afvalloze stad. Dit betekent dat: 

1. per 1 oktober 20211 luiers en incontinentieafval op 27 milieuperrons gescheiden worden 

ingezameld voor recycling. Op de containers voor luiers en incontinentieafval komt een 

toegangssysteem zodat alleen de doelgroep er gebruik van kan maken; 

2. aan de Gemeenschappelijke Regeling Geul wordt voorgelegd om luiers en incontinentieafval 

per 1 oktober 20211 ook op de milieuparken gescheiden in te zamelen; 

3. per 1 januari 20221  in de hele gemeente restafval 1 keer per 2 weken wordt ingezameld; 

4. in overleg met winkeliers geprobeerd wordt het aantal inzamelpunten voor kleine elektrische 

en elektronische apparaten bij de detailhandel uit te breiden. 

 

Besluit Burgemeester en Wethouders d.d. 23 februari 2021: 

Conform. 

 

                                                      
1 Planning onder voorbehoud 
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1. Aanleiding 

Op 29 januari 2019 heeft de gemeenteraad een besluit genomen over de stadsbrede aanpassing 

van het inzamelsysteem voor huishoudelijk afval (zie bijlage). Doel is een afvalloos Maastricht in 

2030 zodat we al het huishoudelijk afval dat vrijkomt recyclen of hergebruiken en dus geen 

grondstoffen verspillen. 

 

In het kort het genomen besluit:  

1. Het wekelijks separaat (aan huis) inzamelen van a) groente-, fruit- en etensresten en b) 

tuinafval en het bieden van de mogelijkheid aan inwoners met tuinen om bij de reguliere 

ophaalronde van tuinafval gebundeld snoeiafval aan te bieden; 

2. Een apart brengsysteem bij (een nader te bepalen aantal) milieuperrons voor luiers en 

incontinentieafval (niet zijnde medisch afval, zoals stomamateriaal en dialyse-afval). Het 

college kreeg daarbij de opdracht mee om: 

o Een oplossing te vinden voor mensen die minder mobiel zijn; 

o Contact te zoeken met Amsterdam over een pilot daar; 

o Een oplossing te vinden voor mensen met medisch afval (in relatie tot verlaging 

ophaalfrequentie restafvalzakken) door onder andere in overleg te treden met de 

Stomavereniging; 

3. Een apart brengsysteem bij (een nader te bepalen aantal) milieuperrons voor kleine 

elektrische en elektronische apparaten (KEEA) en textiel; 

4. Het (aan huis) inzamelen van restafvalzakken eens per twee weken; 

5. Een ophaalservice voor grof huishoudelijk afval (GHA) waarbij meer dan voorheen op 

afvalscheiding en recycling wordt gestuurd; 

6. Extra aandacht voor communicatie en het inzetten van hoogbouwteams met persoonlijke 

benadering om mensen in hoogbouw te helpen bij de aanpassingen (met nadruk op het 

scheiden van groente-, fruit- + etensresten). 

 

Wanneer blijkt dat de hoeveelheid restafval volgens de gewenste prognose afneemt en bovenstaand 

nieuw inzamelsysteem goed functioneert, kan de inzamelfrequentie van het restafval op termijn 

verder verlaagd worden naar 1 keer per 4 weken, met goedkeuring van de gemeenteraad.  

 

Gefaseerde en aangepaste invoering 

Op 12 september 2019 is de gemeenteraad geïnformeerd over een gefaseerde en enigszins 

aangepaste invoering van bovenstaand besluit. Omdat de opstart van de (enige) fabriek in 

Nederland voor het recyclen van luiers en incontinentieafval nog niet rond was, is besloten per 1 
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januari 2020 vooralsnog alleen de service voor het scheiden van groente-, fruit-, tuinafval en 

etensresten GFT+E) te verhogen (ad. 1) en zo spoedig mogelijk daarna te starten met de inzet van 

hoogbouwteams (ad. 6). Het separaat inzamelen van a) GF+E en b) T-afval bleek daarbij juridisch 

gezien niet haalbaar. De overige onderdelen (ad. 2 t/m 4) werden on-hold gezet tot er duidelijkheid is 

over de opstart van de recyclefabriek voor luiers en incontinentieafval.  

 

Inmiddels zamelen we per 1 januari 2020 GFT+E - inclusief maximaal twee bundels snoeiafval per 

huishouden - wekelijks in. Huishoudens in de hoogbouw hebben hiervoor allemaal een speciale 

groene emmer ontvangen. De hoogbouwteams stonden paraat voor hulp en ondersteuning. Echter, 

we hebben de inzet van de teams helaas (voorlopig) on-hold moeten zetten vanwege corona. De 

kracht van de teams zit immers in persoonlijk contact en begeleiding, hetgeen nu niet op een 

verantwoorde manier kan plaatsvinden.  

 

Nu wij eind augustus 2020 het nieuws ontvingen dat de recyclefabriek voor luiers en 

incontinentieafval daadwerkelijk gebouwd gaat worden, is het tijd voor de volgende stap naar een 

afvalloze stad. 

 

2. Context  

Onze huidige economie is voornamelijk gebaseerd op consumptie. Waardevolle grondstoffen gaan 

verloren en voor sommige grondstoffen is inmiddels sprake van schaarste.  

 

Voor huishoudelijk afval heeft de gemeente een wettelijke taak. De raad onderschrijft de noodzaak 

voor een circulaire economie (= Rijksbeleid) en heeft hierom in 2016 het afvalbeleidsplan 2016-2020 

‘Op weg naar afvalloos Maastricht’ vastgesteld. Afvalloos betekent dat we geen huishoudelijk 

restafval meer produceren dat verbrand wordt, maar dat we al ons huishoudelijk afval hergebruiken 

of recyclen. Dat willen we als gemeente in 2030 bereiken. 

 

3. Gewenste situatie 

Het college wordt gevraagd in te stemmen met de uitvoering van de volgende stap naar een 

afvalloze stad, zoals besloten door de gemeenteraad op 29 januari 2019. De uitvoering van deze 

volgende stap bevat echter wel een aantal aanpassingen - zoveel mogelijk in lijn met het 

raadsbesluit -  als gevolg van marktontwikkeling en wijzigingen in landelijk beleid en wetgeving. 
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Luiers en incontinentieafval 

Conform raadsbesluit, zullen we op 27 (van de 56) milieuperrons een ondergrondse container voor 

het gescheiden inzamelen van luiers en incontinentieafval vrijmaken. Dit doen we door 1 container 

voor Plastic verpakkingen, Blik en Drinkpakken (PBD) weg te halen. Dit gebeurt op die (27) 

milieuperrons waar de aanwezige PBD-containers (2 tot 4 per perron) niet hoogfrequent vol zijn. 

Tijdige lediging is op deze milieuperrons te waarborgen, ook bij 1 PBD-container per perron minder.  

 

Voor de gescheiden inzameling van luiers en incontinentieafval, worden gratis zakken2 ter 

beschikking gesteld. Dit gebeurt via dezelfde distributiekanalen als die voor de restzakken. 

 

Wij stellen – in aanvulling op het raadsbesluit - voor een toegangscontrole op de containers voor 

luiers en incontinentieafval in te voeren. De kwaliteit (= zuiverheid) van gescheiden ingezamelde 

afvalstromen is een steeds groter aandachtspunt vanwege de huidige ‘overspannen’ afvalmarkt en 

verwerkers gaan de vastgelegde acceptatie-eisen steeds strikter hanteren. De toegangscontrole op 

de containers voor luiers en incontinentieafval bestaat uit een (milieu)paslezer en zorgt ervoor dat 

alleen de doelgroep met de milieupas3 toegang krijgt tot de container.  

Dit verkleint de kans op vervuiling en dus afkeur van de gescheiden ingezamelde luiers en 

incontinentieafval, omdat: 

 De kans op gebruik door doelbewuste overtreders aanzienlijk wordt verkleind; 

 Afvaltoerisme (gebruik door personen niet woonachtig in Maastricht) wordt voorkomen. 

 

Inwoners met luiers en/of incontinentieafval kunnen zich eenvoudig online of telefonisch aanmelden 

bij de gemeente voor gebruik. Voor de duidelijkheid, ze hoeven daarbij niet aan te geven of ze luiers 

of incontinentieafval hebben. Het is dus niet herleidbaar om welk materiaal het gaat. Na de 

eenvoudige aanmelding met het verzoek gebruik te willen maken van de containers, zorgt de 

gemeente ervoor dat de milieupas wordt geactiveerd voor toegang. Om dit te bewerkstelligen en 

conform de Algemene Verordening Gegevensbescherming (AVG) te regelen zullen we: 

 In de Afvalstoffenverordening (en het bijhorende Uitvoeringsbesluit) deze werkwijze 

vastleggen en aangeven welke persoonsgegevens we hiervoor registreren en hoe lang; 

 Een online-aanvraagmogelijkheid realiseren op de gemeentelijke website met daarbij een 

duidelijke (aangepaste) privacyverklaring; 

 Het KCC informeren en instrueren over telefonische aanvragen; 

 Het bovenstaande helder communiceren naar onze inwoners. 

                                                      
2 De specificaties van de zak worden voorgeschreven door de verwerker van het afval 
3 Alle huishoudens die afvalstoffenheffing betalen, beschikken over een milieupas 
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Er zullen nadrukkelijk geen gegevens worden vastgelegd over het gebruik van de milieupas (aantal 

stortingen in de container bijvoorbeeld). Ook- zoals bovenstaand al aangegeven - wordt geen 

informatie gevraagd of bijgehouden over medische gegevens. De milieupas wordt dus enkel gebruikt 

als “toegangspas” of sleutel. 

 

Conform de raadsmotie (zie bijlage), hebben we voor mindervalide inwoners die niet gemakkelijk 

naar een milieuperron kunnen - voordat we starten met de gescheiden inzameling van luiers en 

incontinentieafval – een oplossing. We werken deze oplossing de komende maanden verder uit in 

overleg met stakeholders (o.a. Maastricht voor Iedereen en Stichting Samen Onbeperkt). Uw college 

en de gemeenteraad worden over deze oplossing ingelicht via een collegememo respectievelijk 

raadsinformatiebrief.  

 

Volgens de huidige planning starten we met de gescheiden inzameling van luiers en 

incontinentieafval via (een deel van) de milieuperrons op 1 oktober 2021. 

 

Aanvullend adviseren wij u om aan de GR Geul en Maas voor te leggen om ook op de milieuparken 

luiers en incontinentieafval gescheiden te gaan inzamelen door hier een (bovengronds) 

inzamelmiddel voor te plaatsen. 

 

Tot slot, de start van de gescheiden inzameling van luiers en incontinentieafval heeft gevolgen voor 

de financiële tegemoetkoming waar inwoners met incontinentieafval momenteel gebruik van maken. 

Alhoewel deze regeling nooit officieel bestuurlijk bekrachtigd is, ontvangen inwoners die als gevolg 

van een medische indicatie (waaronder incontinentie) meer restafval hebben, jaarlijks (maximaal 20) 

gratis restzakken van de gemeente. Wanneer inwoners met incontinentieafval dit nu gratis kwijt 

kunnen, vervalt dit recht. Geadviseerd wordt de raad hierover in te lichten tijdens de geplande 

collegebijeenkomst (zie kopje Communicatie) én om de tegemoetkomingsregeling - die officieus in 

2001 bij de start van Diftar (lees: dure restzak) is ingevoerd -  officieel te laten opnemen in de 

“Verordening Reinigingsheffingen Maastricht”. Deze verordening wordt eind dit jaar aan de raad 

voorgelegd ter goedkeuring.  

 

Textiel en kleine elektrische en elektronische apparaten (KEEA) 

Helaas kunnen textiel en KEEA niet conform raadsbesluit samen ingezameld worden. Dit omdat 

afvalverwerkers het risico op brand bij nader inzien te groot vinden. De laatste tijd bleken accu’s en 

batterijen van (K)EEA namelijk vaak de oorzaak van brand bij een afvalverwerker. 
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We hebben bekeken of we op de andere helft van de milieuperrons dan die waar een luier- en 

incontinentiecontainer komt, een ondergrondse container kunnen vrijmaken voor de inzameling van 

textiel of KEEA. Dit kan alleen indien we 2 reguliere ondergrondse containers voor PBD vervangen 

door 1 perscontainer voor PBD (met een hogere capaciteit) om vervolgens de andere vrijgekomen 

ondergrondse container in te zetten voor textiel of KEEA. We hebben dit plan uitvoerig besproken en 

komen tot de conclusie dat we op dit moment niet moeten investeren in het aanschaffen van 

perscontainers voor PBD.  Dit omdat met betrekking tot de inzameling en recycling van PBD, 

momenteel de volgende zaken spelen: 

 Gemeenten kunnen sinds 1 januari 2020 aangeven welke verantwoordelijkheid (alleen 

inzameling of de hele keten) en welk inzamelmodel (bron- of nascheiding) men voor de 

recycling van PBD wenst. De hoogte van de financiële vergoeding die gemeenten vanuit het 

Afvalfonds ontvangen voor PBD, is hierop afgestemd. Vooralsnog heeft Maastricht (samen 

met alle andere Limburgse gemeenten – uitgezonderd Weert) gekozen voor het 

zogenaamde ketenregiemodel4. Afvalsamenwerking Limburg (ASL) is echter aan het 

onderzoeken of dit model ook het juiste model is voor de langere termijn. Dit ook mede 

gezien het volgende punt; 

 De recycling en vermarkting van PBD wordt volgend jaar opnieuw – provinciebreed – 

aanbesteed. Het huidige contract loopt 31 december 2023 af. Onzeker is wat dit eventueel 

kan betekenen voor de inzamelmethodiek van PBD in Maastricht (en de andere Limburgse 

gemeenten); 

 Per 1 juli 2021 wordt statiegeld op kleine plastic PET-flesjes ingevoerd. Voor drankblikjes 

vindt dit per 31 december 2022 plaats. Statiegeld op deze afvalstromen heeft invloed op de 

hoeveelheid PBD die wordt aangeboden bij onze milieuperrons. 

 

Vanwege bovenstaande recente ontwikkelingen rondom het aanbod, de inzameling en recycling van 

PBD, adviseren wij om: 

 De kans op een desinvestering in PBD-perscontainers te voorkomen door deze voorlopig 

niet aan te schaffen; 

 Textiel vooralsnog niet via milieuperrons in te zamelen omdat er op dit moment geen 

container voor vrijgemaakt kan worden; 

 De betere inzameling, scheiding, recycling en vermarkting van textiel in regionaal verband 

(verbrede GR Geul en Maas) op te pakken in de komende jaren. Nieuw beleid en 

                                                      
4 In een ketenregiemodel draagt de gemeente zorg voor de gehele keten zijnde de inzameling, sortering en 
vermarkting van PBD. 
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handhaving op de huidige illegale particuliere textielcontainers staat inmiddels op het 

programma van de verbrede GR Geul en Maas voor de komende jaren; 

 De gescheiden inzameling van KEEA te verbeteren door het aantal inzamelpunten bij 

winkeliers proberen uit te breiden (in samenwerking met Wecycle5). 

 

Restafval 

De gemeenteraad heeft in januari 2019 besloten restafval ook in de hoogbouw en het centrum 1 keer 

per 2 weken in te zamelen. Net zoals in de rest van de stad. Omdat luiers en incontinentieafval nog 

niet gescheiden konden worden ingezameld, is invoering hiervan uitgesteld. Immers, het is niet 

gepast de inzameling van restafval te verlagen, als wij onze inwoners nog geen alternatief voor hun 

luiers en incontinentiemateriaal kunnen bieden. 

 

Nu we volgens planning per 1 oktober 2021 de milieuperrons gereed hebben voor inzameling van 

luiers en incontinentieafval én we sinds 1 januari 2020 GFT+E wekelijks gratis inzamelen, is het 

moment daar om ook dit deel van het raadsbesluit in te voeren. Conform raadsmotie, zorgen we voor 

een oplossing voor mensen met medisch afval voordat we hiermee starten. Immers, inwoners met 

medisch afval – anders dan incontinentieafval – voeren dit afval af als restafval (zoals het ook hoort). 

We hebben het dan bijvoorbeeld over stoma- en dialyse-afval. De oplossing werken we de komende 

maanden uit in overleg met o.a. de Stomavereniging. Uw college en de gemeenteraad wordt medio 

2021 over deze oplossing geïnformeerd via een collegememo respectievelijk raadsinformatiebrief. 

 

Wij stellen voor om met ingang van 1 januari 2022 te starten met de tweewekelijkse inzameling van 

restafval in de gehele stad. Dit is later dan de start van de gescheiden inzameling van luiers en 

incontinentieafval omdat: 

 Betreffende inwoners zo eerst een paar maanden kunnen wennen aan het scheiden van 

luiers en incontinentiemateriaal en dat deze ‘stankstroom’ niet meer in de restzak hoeft te 

worden aangeboden; 

 1 januari een natuurlijk moment is voor dit soort wijzigingen in de inzameling aan huis; 

 We de afvalkalender dan niet tussentijds hoeven aan te passen, drukken en verspreiden. 

Dat scheelt kosten en is beter voor het milieu. 

 

 

 

                                                      
5 Wecycle is de Nederlandse non-profitorganisatie die de inzameling en recycling organiseert van elektronisch 
afval (zogenaamde 'e-waste') en waar wij als gemeente een contract mee hebben.  

https://nl.wikipedia.org/wiki/Elektronisch_afval
https://nl.wikipedia.org/wiki/Elektronisch_afval
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Grof Huishoudelijk Afval (GHA) 

Zoals eerder aangekondigd, stellen wij voor om betere scheiding van GHA bij de ophaalservice, de 

komende jaren in regionaal verband (verbrede GR Geul en Maas) op te pakken, tezamen met een 

betere inzameling, scheiding, recycling en vermarkting van textiel.  

 

Samenvattend 

Hoe ziet de volgende stap naar een afvalloze stad er nu precies uit? Wanneer verandert er wat? In 

onderstaand beeld laten we dit samenvattend zien. 

 

 

 

4. Effect op duurzaamheid en/of gezondheid 

Hergebruik en recycling van huishoudelijk afval draagt bij aan duurzaamheidsdoelstellingen, onder 

andere verwoord in het ‘Afvalbeleidsplan 2016-2020”en het programma “Maastricht Klimaatneutraal”.  

 

5. Effect op de openbare ruimte 

Het straatbeeld zal verbeteren omdat iedereen in de stad de restzak nog maar tweewekelijks in 

plaats van wekelijks aan de straat mag zetten. Daarbij zullen bewoners van laagbouw hun 
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restzakken niet meer bij de hoogbouw plaatsen omdat ze graag wekelijks van hun restafval af willen. 

Dit voorkomt grote hopen restzakken bij hoogbouwcomplexen rondom de inzameldagen. 

 

Een risico bestaat wel dat in de omschakeling, inwoners restzakken op het verkeerde moment buiten 

zetten. Niet alleen omdat deze nog maar 1 keer per 2 weken worden ingezameld, maar ook omdat 

de frequentiewijziging consequenties kan hebben voor de ophaaldag. Het kan zijn dat mensen op 

een andere dag van de week de restzakken kunnen aanbieden dan dat ze gewend zijn. Invoering zal 

hierom met extra communicatie, begeleiding, coaching en (daar waar nodig) handhaving omlijst 

worden. 

 

6. Personeel en organisatie 

Voor Stadsbeheer betekent dit voorstel tijdelijke inzet van extra (interne en externe) 

projectmedewerkers voor de voorbereiding én wijzigingen in de inzet van het personeel na invoering 

van de veranderingen. De kosten hiervoor worden gedekt binnen de vastgestelde afvalbegroting 

2021. 

 

Veiligheid & Leefbaarheid (toezicht en handhaving m.b.t. afval) zal in 2021 en 2022 inwoners 

begeleiden bij de veranderingen door middel van een coachende en servicegerichte aanpak. Daar 

waar nodig wordt handhavend opgetreden. Dit gebeurt binnen de daarvoor beschikbare personele 

capaciteit voor afvalhandhaving.  

 

Tot slot is voor een goede communicatie over alle wijzigingen tijdelijk en in deeltijd een senior 

communicatieadviseur ingehuurd. Dit heeft plaatsgevonden in overleg met team Communicatie en 

conform het gemeentebrede raamcontract dat hiervoor is afgesloten. De kosten worden gedekt 

binnen de vastgestelde afvalbegroting 2021. 

 

7. Informatiemanagement en automatisering (incl. Smart City) 

Om de raadsdoelstelling voor 2030 goed te kunnen monitoren, is de gemeentelijke afdeling 

Onderzoek & Statistiek opgedragen de voortgang – op weg naar Afvalloos Maastricht 2030 – jaarlijks 

te monitoren.  

 

8. Financiën 

De verwachte financiële consequenties van invoering van deze volgende stap naar een afvalloze 

stad Maastricht worden opgevangen in de afvalbegroting 2022. Op basis van de 

invoeringservaringen kan een gerichte(re) raming worden opgenomen bij de afvalbegroting 2023. De 
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afvalbegroting is een separate gesloten begroting en heeft geen impact op de algehele 

gemeentelijke begroting. 

 

 

9. Aanbestedingen 

Daar waar aanbestedingen aan de orde zijn, wordt het gemeentelijke aanbestedings- en 

inkoopbeleid gehanteerd.  

 

10. Participatie tot heden 

Het raadsbesluit voor aanpassing van het inzamelsysteem is genomen op basis van een intensief 

proces van burgerparticipatie door middel van de ontwikkeling, uitvoering en evaluatie van een 

afvalproef in 2017 en 2018. Verder zijn en blijven de beleidsambtenaren van de buurgemeenten 

Meerssen en Valkenburg aan de Geul geïnformeerd over dit voorstel.  

 

11. Voorstel 

In te stemmen met de (gefaseerde) invoering van de door de raad besloten volgende stap naar een 

afvalloze stad. Dit betekent dat: 

1. per 1 oktober 20211 luiers en incontinentieafval op 27 milieuperrons gescheiden worden 

ingezameld. Op de containers voor luiers en incontinentieafval komt een toegangssysteem 

zodat alleen de doelgroep er gebruik van kan maken; 

2. aan de Gemeenschappelijke Regeling Geul wordt voorgelegd om luiers en incontinentieafval 

per 1 oktober 20211 ook op de milieuparken gescheiden in te zamelen; 

3. per 1 januari 20221  in de hele gemeente restafval 1 keer per 2 weken wordt ingezameld; 

4. in overleg met winkeliers geprobeerd wordt het aantal inzamelpunten voor kleine elektrische 

en elektronische apparaten bij de detailhandel uit te breiden. 

 

12. Uitvoering, evaluatie en vervolg 

Na uw besluit zal zo spoedig mogelijk gestart worden met de voorbereidingen zoals de inkoop van 

de luiercontainers met paslezers, verwerkingscontracten, het uitvoeren communicatiestrategie, etc. 

De resultaten van de gewijzigde inzameling worden gemonitord en jaarlijks gedeeld met college en 

raad via een RIB. 

 

 


